

Your trusted legal partner along the Belt & Road 您的一带一路法律伙伴

King & Wood Mallesons is at the forefront of Chinese outbound energy, resources and infrastructure projects and finance, as well as cross border disputes.

As you invest in the countries along the Belt & Road, we will draw on our cross-border experience and unrivalled understanding of the commercial and legal issues to deliver tailored solutions and effective risk management in complex transactions.

A key differentiator for KWM is our unique strength and insight in one of the world's fastest growing economies – Asia. With access to a global platform, a team of over 2,700 lawyers in 29 global locations, works with clients every day as they look to Asian markets to unleash their full potentials.

Our BRI experience highlights:

- Advising over 200 projects in over 40 Belt & Road countries
- Recognised as Top 10 “Belt and Road Initiative” Law Firms by the Legal Daily
- One of the first law firms invited to join HKMA's Infrastructure Financing Facilitation Office
- The only law firm participated in the Hong Kong Trade Development Council Belt & Road Summit since its launch in 2016
- Invited by InvestHK to co-host two seminars to promote Hong Kong SAR as a Belt & Road Hub

金杜律师事务所处于中国境外能源、资源、基建项目和融资以及跨境争议等业务领域的最前沿。

我们能灵活应用金杜网络的丰富跨境经验，对法律及商业角度的透彻理解为您投资一带一路沿线国家的复杂交易中列出了主要风险，提供实际的解决方案从而达到切实有效的风险管理。

我们的优势在于我们对亚洲（全球发展最快的经济体之一）的独特见解和经验。金杜凭借分布于全球29个城市的国际网络，超过2,700多名律师深厚广博专业知识的优势，协助客户释放潜能并实现其业务发展及战略布局。

我们的一带一路经验亮点:

- 参与超过40个一带一路沿线国家的200多个项目
- 被《法治日报》评为“一带一路”十大律师事务所之一
- 首批受邀加入香港金融管理局基建融资促进办公室的律所之一
- 唯一一家自香港贸易发展局一带一路高峰论坛开办以来每年参加的律师事务所
- 获投资推广署邀请合办两场推广香港特区作为一带一路枢纽研讨会

Contact our HK team 联系金杜香港团队



Paul Starr 保罗仕达
paul.starr@hk.kwm.com



Scott Gardiner
scott.gardiner@hk.kwm.com



Sam Farrands
sam.farrands@hk.kwm.com



David Lam 林永耀
david.lam@au.kwm.com



Jessica Zhou 周历宇
jessica.zhou@hk.kwm.com



Katherine Ke 柯乐
katherine.ke@hk.kwm.com